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Místo konání: 

zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 17:00 hod.   do: 18:30 hod.  

Přítomni:  

Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych 
 

Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 10 

  

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni: Jiří Bouma   

neomluveni:     

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jana Rangla a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 
 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programy nebyly vzneseny další návrhy na doplnění. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Pronájem prostor ordinace ............................................................................................. 2 

4. Rozpočtové opatření č. 3 na rok 2022 ........................................................................... 4 

5. Rozpočet obce Mochov na rok 2023 ............................................................................. 4 

6. Střednědobý výhled rozpočtu obce Mochov na období 2024–2025 .............................. 5 

7. Odepsání majetku za účetní jednotku Obecní úřad Mochov k 31. 12. 2022 ................. 6 

8. Smlouva o poskytování pečovatelské služby č. 2023/1 – poskytovatel Pečovatelská 

služba Čelákovice, příspěvková organizace; zájemce Obec Mochov ........................... 6 

9. Kalkulace vodného a stočného v obci Mochov pro rok 2023 ........................................ 8 
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10. Dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu bytu ze dne 07. 07. 2022 (bytová jednotka číslo 

289/25 v ulici Pod Kostelem) ........................................................................................ 9 

11. Dodatek č. 17 ke smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu č. 

S/200248/02300026/39/06 ........................................................................................... 10 

12. Zhodnocení finančních prostředků obce a zrušení běžného účtu obce   vedeného u 

Československé obchodní banky, a. s. ......................................................................... 11 

13. Odměny za výkon funkce neuvolněným členům zastupitelstva – novela nařízení vlády 

č. 318/2017 Sb., s účinností od 1. ledna 2023 ............................................................. 15 

14. Historická publikace o obci Mochov ........................................................................... 16 

15. Podání žádosti o dotaci – Program 2021-2024 pro poskytování dotací na rozvoj obcí 

do 2000 obyvatel ze Středočeského Fondu obnovy venkova ...................................... 18 

16. Diskuze ........................................................................................................................ 19 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/3 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

3. Pronájem prostor ordinace 

Podklady:  

Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

22. 11. 2022 

Předkladatel: 

Ing. Jan Kerber – zastupitel 

Text odůvodnění: 

O prostory ordinace po MUDr. Fukovi projevila zájem MUDr. Jana Racková, jež by chtěla 

v prostorech otevřít privátní gyn. praxi. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s pronájmem prostor ordinace MUDr Rackové bytem 

Sokolovská 21, Mochov 25087 za účelem provozování praxe ženského lékaře. Cena nájmu 

zůstává stejná, jako měl stávající praktický lékař, tj. 3 450 Kč, valorizovaná o nárůst cen 

energií, a to na dobu 12 měsíců s možností prodloužení nájmu na dobu neurčitou. Výpovědní 

doba z nájmu 3 měsíce. 

 

https://www.podnikatel.cz/rejstrik/adresa/sokolovska-21-mochov-25087-14555212/
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

Diskuze: 

Jan Kerber – představil vizi MUDr. Rackové, která by si chtěla zřídit soukromou 

gynekologickou praxi. 

Pavlína Palmová – má už paní doktorka svojí praxi? 

Jan Kerber – nemá, bude začínat. Má zjištěno, že zájem pacientek by byl. 

František Bouček – proč paní doktorka nedorazila osobně, když má o ordinaci zájem? 

Jan Kerber – požádala mě o přednesení svých požadavků, a zda by vůbec bylo možné ordinaci 

zřídit a za jakých podmínek.  

František Bouček – při posledním zasedání jsme se domlouvali, že budeme poptávat 

obvodního lékaře. Věděli jsme, že bude problém a že nebude jednoduché ho sehnat. Ale bylo 

domluveno, že přednostně se pokusíme vyřešit tento problém. Můj osobní názor je ten, že pro 

občany bude přínosnější praktický lékař. Také se mi nezdá reálné pronajímat prostory za 

stejných podmínek, jako pro praktického lékaře. Chápu, že paní doktorka začíná a rozjezdy 

nejsou jednoduché, ale stále bych preferoval praktického lékaře pro všechny občany. Otázkou 

je také materiální vybavení gynekologické ordinace.    

Jan Turek – paní doktorka Racková, již před časem projevila zájem o to, zda v obci nejsou 

nějaké prostory k pronájmu. Poslala i směrnici, která uvádí, jaké jsou požadavky, co se týká 

prostoru ordinace. Myslím, že minimum jsou přesně 4 místnosti. Směrnici dohledám a 

můžeme se na ní společně podívat. Ale jak už bylo řečeno, v současné době se snažíme sehnat 

praktického lékaře, byť i někoho kdo by tu byl na částečný úvazek. Pokud odsouhlasíme 

zřízení gynekologické ordinace a paní doktorka zahájí svou praxi, nedovedu si představit, jak 

jí následně vypovídáme smlouvu, tak aby se přestěhovala během 3 měsíců, pokud seženeme 

praktického lékaře. V současné době, bych navrhoval počkat, až dostaneme odpovědi 

z patřičných míst stran praktického lékaře.    

František Bouček – prosím pana Kerbera, aby požádal MUDr. Rackovou o sdělení, co přesně 

potřebuje, tzn. rozměry místností a další požadavky. Následně se k otázce můžeme vrátit např. 

počátkem března, až budeme vědět konkrétnější odpovědi ohledně praktického lékaře, to je 

nyní priorita. 

 

Hlasování:  

pro: nikdo 

proti: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych 

zdrželi se: Jan Kerber, Jan Rangl 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 2/3 (k bodu 3) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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4. Rozpočtové opatření č. 3 na rok 2022 

Podklady:  

Podklad 1 – Rozpočtové opatření č. 3 na rok 2022 

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 11. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Příjmy a výdaje upraveny dle skutečnosti k 30. 11. 2022 a předpokládaných příjmů a výdajů 

v dalším období.  Rozpočet je nadále vyrovnaný, a to ve výši 66 166 239,02 Kč. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 3 na rok 2022. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 3/3 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

5. Rozpočet obce Mochov na rok 2023 

Podklad:  

Podklad 1 - Návrh rozpočtu obce Mochov na rok 2023 

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 11. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Zastupitelstvu obce byl předložen návrh rozpočtu obce na rok 2023. Návrh rozpočtu obce, byl 

sestaven na základě platné rozpočtové skladby v paragrafovém členění.   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov v souladu s § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o 

obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů schvaluje rozpočet obce Mochov na rok 

2023. 
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/3 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

6. Střednědobý výhled rozpočtu obce Mochov na období 2024–2025 

Podklady:  

Podklad 1 – Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Mochov na období 2024–2025 

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 11. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 

pozdějších předpisů se sestavuje střednědobý výhled rozpočtu. Střednědobý výhled rozpočtu 

je nástrojem územního samosprávného celku sloužícím pro střednědobé finanční plánování 

rozvoje jeho hospodářství a sestavuje se zpravidla na 2 až 5 let. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce se seznámilo s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu obce Mochov na 

období 2024–2025 a schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Mochov na období 2024–

2025 v souladu s ustanovením § 3 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 5/3 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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7. Odepsání majetku za účetní jednotku Obecní úřad Mochov k 31. 12. 

2022 

Podklady:  

Podklad 1 – Posouzení rentability majetku  

Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 11. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s vyhláškou č. 270/2010 Sb., o inventarizaci majetku a závazků, ve znění 

pozdějších předpisů a na základě vnitroorganizační směrnice k inventarizaci, navrhuji k 31. 

12. 2022 za účetní jednotku Obecní úřad Mochov odepsat Inv.č. 189 – křovinořez motorový 

OM 755 Master – nefunkční, nestartuje, opotřebovaný povrch válce, ohnutý hlavní hřídel – 

oprava nerentabilní. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s vyřazením majetku k 31. 12. 2022 z evidence pro 

účetní jednotku Obecní úřad Mochov: Inv.č. 189 – křovinořez motorový OM 755 Master.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 6/3 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

8. Smlouva o poskytování pečovatelské služby č. 2023/1 – poskytovatel 

Pečovatelská služba Čelákovice, příspěvková organizace; zájemce 

Obec Mochov  

Podklady:  

Podklad 1 – Průvodní dopis ke Smlouvě o poskytování pečovatelské služby č. 2023/1 na dobu 

určitou od 01. 01. 2023 do 31. 12. 2023 

Podklad 2 – Smlouva o poskytování pečovatelské služby č. 2022/001 pro občany obce 

Mochov; poskytovatel Pečovatelská služba Čelákovice, příspěvková organizace uzavřená od 

01. 01. 2022 do 31. 12. 2022 

Podklad 3 – Návrh Smlouvy o poskytování pečovatelské služby č. 2023/1 pro občany obce 

Mochov; poskytovatel Pečovatelská služba Čelákovice, příspěvková organizace pro rok 2023  
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Termín podání návrhu bodu programu: 

28. 11. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Pečovatelská služba Čelákovice, příspěvková organizace poskytuje pečovatelské služby 

občanům obce Mochov již od roku 2017.  

Od 1. 1. 2023 dochází k výrazné změně v poskytování služeb, a to jak v denním, tak i časovém 

rozsahu poskytované služby. Služba bude poskytována od pondělí do neděle vč. státních 

svátků, a v době od 7:00 do 19:00 hodin.  

Ve smlouvě také dochází k navýšení částky ,,náklad na poskytnuté služby na 1 klienta/den“ 

z 54 Kč na 120 Kč. Zvýšení částky tak reaguje na skutečnost zvyšujících se celkových 

nákladů na provoz Pečovatelské služby Čelákovice (změnu provozní doby, nárůst energií, 

pohonné hmoty, služby, mzdy zaměstnanců, a také v neposlední řadě rostoucí inflace).  

Částka nákladů na 1 klienta/den nebyl měněn za období 2022 a 2021.  

Dále je součástí požadovaných nákladů, které vznikají při poskytování pečovatelské služby 

náklad na cestové za jeden ujetý kilometr. Zde dochází ke změně po přepočtu z 12 Kč na 11 

Kč. Částka byla snížená z důvodů nákupu nového úspornějšího osobního automobilu na 

pohonné hmoty.  

Veškeré kalkulace nákladů jsou uvedené v příloze č. 1 smlouvy o poskytování pečovatelské 

služby č. 2023/1. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podstatné náležitosti Smlouvy o poskytování 

pečovatelské služby č. 2023/1 pro občany obce Mochov s poskytovatelem Pečovatelská služba 

Čelákovice, příspěvková organizace, schvaluje stanovenou sazbu za poskytování pečovatelské 

služby na rok 2023 v nákladu na 1 klienta PS/pracovní den ve výši 120 Kč, celkovou sazbu za 

1 km ve výši 11 Kč a pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 7/3 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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9. Kalkulace vodného a stočného v obci Mochov pro rok 2023 

Podklady: 

Podklad 1 – Soubor finančního nástroje v souladu s požadavky OPŽP pro období cenové 

 fixace 

Podklad 2 – Výpočet (kalkulace) cen pro vodné a stočné pro rok 2023  

Podklad 3 – Zpráva ke stanovení cen pro vodné a stočné v roce 2023 při provozování 

vodohospodářského majetku obce Mochov 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 12. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Společnost 1. SčV, a.s. se sídlem Ke Kablu 971, 100 00 Praha 10 jakožto provozovatel 

vodovodu a kanalizace v obci Mochov v souladu s uzavřenou Koncesní smlouvou předkládá 

cenový návrh vodného a stočného pro rok 2023, jehož součástí je soubor finančního nástroje, 

soubor kalkulace pro vodné a stočné 2023 ve formátu MZe a zpráva o procesu stanovení cen. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje pro rok 2023 cenu vodného ve výši 40,05 Kč/m³ bez 

DPH a stočného ve výši 46,13 Kč/m³ bez DPH.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

Diskuze: 

František Bouček – při uzavírání smlouvy s provozovatelem vodovodu a kanalizace, byla 

samozřejmě nějaká predikce na 10 let dopředu. Nicméně, jak všichni víme, tak nejen náklady 

na energie, inflace, ale i další ukazatele týkající se zdražování s tímto odhadem značně 

zahýbaly. Jsem přesvědčen o tom, že i tak rozhodně nebudeme mít nejdražší vodné a stočné 

v okolí. Zatím má vodné a stočné v okolí odsouhlaseno obec Velenka ve výši celkem 123,05 

Kč/m³ bez DPH. Návrh vodného a stočného pro obec Mochov počítá s částkou celkem 86,18 

Kč/m³ bez DPH. Myslím, že co se týká vodného a stočného budeme se pohybovat v nižším 

průměru, za což jsem samozřejmě rád. Další obce v okolí budou kalkulace teprve schvalovat, 

příště si můžeme jejich výše informativně sdělit.  

Jan Kerber – pohovořil o tom, že si pročetl výroční zprávy 1. SčV, a.s., kde je vidět značný 

růst společnosti. 

František Bouček – co je na tom špatně? Spíše bych se bál, pokud by to bylo opačně. 

Jan Kerber – položil dotaz, proč společnost nezapočítá zisk do vodného a stočného a proč je 

tedy návrh ceny v takovéto výši? 

František Bouček – všechny otázky týkající se vodného a stočného, by nám určitě nejlépe 

vysvětlil zástupce společnosti 1. SčV, a.s. Opět škoda, že jsem je neobdržel dříve, ještě před 

zasedáním zastupitelstva. Říkal jsem to již minule, pokud budete chtít odpovědi na odborné 

otázky, prosím o včasné sdělení. Mohu otázky zaslat odpovědné osobě, případně tuto osobu 

přímo pozvat na zasedání. Teď tady spolu to asi nevyřešíme. Samozřejmě můžeme požadovat 

nižší cenu, ale pak se může stát, že naopak budeme muset více investovat např. do oprav 

infrastruktury.    
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Pavlína Palmová – kalkulace nákladů vodného a stočného byla přílohou k bodu včetně 

srovnání nákladů roku 2022 a 2023. Kalkulace zisku u vodného se zvyšuje z 68,9 na 70,3 %. 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 8/3 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

10. Dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu bytu ze dne 07. 07. 2022 (bytová 

jednotka číslo 289/25 v ulici Pod Kostelem) 

Podklady:  

Podklad 1 – Smlouva o nájmu bytu ze dne 07. 07. 2022 

Podklad 2 – Žádost nájemců o prodloužení nájemní smlouvy k bytové jednotce 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 12. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Zastupitelstvu obce byla předložena žádost o prodloužení nájemní smlouvy k bytové jednotce 

číslo 289/25 (byt), nacházející se ve 4. nadzemním podlaží, tj. 3. patře budovy v č.p. 289 

stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov v ulici Pod Kostelem 289, 250 87 Mochov.  

Návrh usnesení: 

Na základě dosavadní bezúhonnosti při plnění povinností spojených s nájmem schvaluje 

zastupitelstvo obce Mochov dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu bytu ze dne 07. 07. 2022 a 

pověřuje starostu obce podpisem tohoto dodatku. Sjednaná doba nájmu na dobu určitou, se 

prodlužuje o dvanáct měsíců, tj. od 01. 01. 2023 do 31. 12. 2023. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 9/3 (k bodu 10) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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11. Dodatek č. 17 ke smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu č. 

S/200248/02300026/39/06 

Podklady:  

Podklad 1 – Smlouva o sběru, přepravě a odstraňování odpadu č. S/200248/02300026/39/06 

Podklad 2 – Dodatek č. 16 ke smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu č. 

S/200248/02300026/39/06 

Podklad 3 – Návrh Dodatku č. 17 ke smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu č. 

S/200248/02300026/39/06 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 12. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V průběhu realizace smlouvy se společností AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o., vstoupil 

v platnost nový zákon č. 541/2020 S., o odpadech s účinností od 01. 01. 2021. 

S ohledem na účinnost nového zákona o odpadech došlo mj. k podstatné změně způsobu 

účtování a vykazování poplatků za ukládání odpadů na skládku, které se dotýkají povinností 

obou smluvních stran. 

Vzhledem k této skutečnosti je nutno změnit způsob konstrukce smluvní ceny tak, aby v rámci 

smluvní ceny byl samostatně vyjádřen poplatek za uložení odpadu.  

Dodatkem č. 17 ke smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu č. 

S/200248/02300026/39/06 se mění Příloha č. 1 – Specifikační list a Příloha č. 2 – Ceník a 

výpočtový list.  

Svoz 240 l nádob na plasty (svoz od domu), je pro občany stále zdarma. I nadále platí, že 

pokud má někdo o tuto službu zájem, má možnost zakoupení plastové nádoby (popelnice) za 

jednorázovou částku 550 Kč na obecním úřadě. Následné svozy jsou již zadarmo.   

S ohledem na všeobecné zdražování a zvyšování cen napříč všemi odvětvími by bylo 

vhodné pro příští rok občanům alespoň trochu ulehčit situaci a nenavyšovat poplatky za 

svoz komunálního odpadu. Proto jsem pro příští rok nenavrhl změnu OZV obce Mochov 

č. 1/2021, o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci. 

Občanům zůstane cena za svoz popelnic ve stejné výši jako letos. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podstatné náležitosti Dodatku č. 17 ke smlouvě o sběru, 

přepravě a odstraňování odpadu č. S/200248/02300026/39/06 a pověřuje starostu obce 

podpisem dodatku. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

Diskuze: 

Pavlína Palmová – zvyšují se náklady. Pokud se nezvýší poplatek za odvoz popelnic 

schvalovaný v předchozím roce na 4 roky dopředu, bude navýšení tím pádem platit pouze 

obec? 

František Bouček – poplatek za odvoz popelnic, by samozřejmě s ohledem na stoupající 

náklady měl být navýšen. Ale je na obci, zda tak učiní, či ne. Pokud byste si přečetla text 
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odůvodnění k tomuto bodu, bylo to tam zřetelně napsáno. V současné době mi přijde 

neúměrné občany zatěžovat ještě tímto zdražováním. Rozdíl v ceně zaplatí obec, stejně tak 

jako doplácí i na veškeré kontejnery za tříděný odpad. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 10/3 (k bodu 11) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

12. Zhodnocení finančních prostředků obce a zrušení běžného účtu obce   

vedeného u Československé obchodní banky, a. s. 

Podklady:  

 Podklad 1 – Indikativní nabídka obchodní spolupráce – banka CREDITAS a.s. 

 Podklad 2 – Základní nabídka zhodnocení finančních prostředků – Komerční banka, a.s.   

 Podklad 3 – Úrokové podmínky ČSOB, a.s.  

 Podklad 4 – Úrokové sazby Raiffeisenbank a.s. 

Termín podání návrhu bodu programu: 

02. 12. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zastupitelstvu obce Mochov konaném dne 10. 11. 2022 proběhla diskuze o zhodnocení 

finančních prostředků obce. Jak bylo domluveno, předkládám další nabídky bankovních 

společností.  

V této souvislosti navrhuji založení spořicího účtu v bance CREDITAS a.s., založení 

termínovaného účtu na dobu 3 měsíců s automatickým prodloužením na 12 měsíců u 

Komerční banky, a.s., převedení finančních prostředků z běžného účtu vedeného u ČESKÉ 

NÁRODNÍ BANKY na běžný účet vedený u Komerční banky, a.s. a zrušení běžného účtu 

obce vedeného u Československé obchodní banky, a. s. 

Diskuze: 

František Bouček – opět na poslední chvíli, dnes tj. 15. 12. 2022 v půl čtvrté odpoledne dorazil 

e-mail od paní Palmové. To že to není Váš bod, neznamená, že do něho nemůžete mluvit a 

komunikovat o něm. Můžete, ale pokud možno zavčasu. Návrh, který dnes předkládám, je 

postaven na základě debaty, která byla vedena na minulém zasedání. Samozřejmě je možné 

poptat dalších deset bank. A asi je možné někde získat i lepší úrokovou sazbu. Rozhodl jsem 

se pro toto řešení, tak jak byly rozeslány podklady, tzn. založení spořicího účtu v bance 

CREDITAS a.s., založení termínovaného účtu na dobu 3 měsíců s automatickým 

prodloužením na 12 měsíců u Komerční banky, a.s., převedení finančních prostředků 
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z běžného účtu vedeného u ČESKÉ NÁRODNÍ BANKY na běžný účet vedený u Komerční 

banky, a.s. a zrušení běžného účtu obce vedeného u Československé obchodní banky, a. s.   

Pavlína Palmová – oceňuji zrušení účtu u ČSOB, původní pozitiva pro účet u neziskových 

organizací a obcí už dávno neplatí. Zhodnocení v KB je vysoce konzervativní, a přesto 

finančně zajímavé portfolio. I když to není můj bod, posílala jsem vám zhodnocení od 

Raiffeisen bank. U 6ti měsíční úložky se dostáváme na úrok 6,45 p.a. Jedná se o banku s delší 

historií než Creditas. Chci se zeptat, do jaké výše je vklad u Creditas pojištěn. Pokud do 2,5 

mil, byla bych ještě pro rozdělení na další účet.  

František Bouček – pojištění je dané ze zákona. Je to v každé bance. Po technické stránce věci, 

se smlouvy a další náležitosti budou vyřizovat po novém roce v průběhu ledna. 

Jan Rangl – kvitoval zhodnocení finančních prostředků obce a podotkl, že nápad na 

zhodnocení nevzešel od žádného ze zastupitelů, ale od F.B. st.  

 

Návrh usnesení: 

A) Zastupitelstvo obce Mochov 

schvaluje zřízení spořicího účtu u Banky CREDITAS a.s., IČ: 63492555, se sídlem 

Sokolovská 675/9, 186 00 Praha 8 – Karlín a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy o 

zřízení spořicího účtu. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 11/3 (k bodu 12) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

B)  Zastupitelstvo obce Mochov 

schvaluje zhodnocení likvidních volných finančních prostředků obce Mochov ve výši 15 

000 000 Kč vedených na běžném účtu obce č. 6026201/0100 převedením na spořicí účet u 

Banky CREDITAS a.s., IČ: 63492555, se sídlem Sokolovská 675/9, 186 00 Praha 8 – 

Karlín a pověřuje starostu obce k převedení těchto finančních prostředků obce Mochov. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan 

Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 
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zdrželi se:  Pavlína Palmová, Jan Kerber   

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 12/3 (k bodu 12) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

C) Zastupitelstvo obce Mochov 

schvaluje zřízení termínovaného účtu u Komerční banky, a.s., IČ: 45317054, se sídlem Na 

Příkopě 969/33, 114 07 Praha 1 – Staré Město a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy 

o zřízení termínovaného účtu. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 13/3 (k bodu 12) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

D) Zastupitelstvo obce Mochov 

schvaluje zhodnocení finančních prostředků obce Mochov ve výši 15 000 000 Kč  

vedených na běžném účtu obce č. 6026201/0100 převedením na termínovaný účet u 

Komerční banky, a.s., IČ: 45317054, se sídlem Na Příkopě 969/33, 114 07 Praha 1 – Staré 

Město na dobu 3 měsíců s automatickým prodloužením na 12 měsíců a pověřuje starostu 

obce k převedení těchto finančních prostředků obce Mochov. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 14/3 (k bodu 12) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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E) Zastupitelstvo obce Mochov 

schvaluje převedení finančních prostředků obce Mochov ve výši 8 500 000 Kč vedených 

na běžném účtu obce č. 94-5218201/0710: ČESKÁ NÁRODNÍ BANKA, IČ: 48136450, 

se sídlem Na Příkopě 864/28, 110 00 Praha 1 – Nové Město na běžný účet obce č. 

6026201/0100 vedený u Komerční banky, a.s., IČ: 45317054, se sídlem Na Příkopě 

969/33, 114 07 Praha 1 – Staré Město. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 15/3 (k bodu 12) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

F) Zastupitelstvo obce Mochov 

schvaluje převedení veškerých finančních prostředků z běžného účtu obce vedeného u 

Československé obchodní banky, a. s., IČ: 00001350, se sídlem Radlická 333/150, 150 57 

Praha 5 na běžný účet obce č. 6026201/0100 vedený u Komerční banky, a.s., IČ: 

45317054, se sídlem Na Příkopě 969/33, 114 07 Praha 1 – Staré Město, následné zrušení 

běžného účtu obce vedeného u Československé obchodní banky, a. s., IČ: 00001350, se 

sídlem Radlická 333/150, 150 57 Praha 5, pověřuje starostu obce k převedení těchto 

finančních prostředků obce Mochov a zrušení běžného účtu vedeného u Československé 

obchodní banky, a. s., IČ: 00001350, se sídlem Radlická 333/150, 150 57 Praha 5. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 16/3 (k bodu 12) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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13. Odměny za výkon funkce neuvolněným členům zastupitelstva – 

novela nařízení vlády č. 318/2017 Sb., s účinností od 1. ledna 2023  

Podklady:  

Podklad 1 – Nařízení vlády, kterým se mění nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn 

členů zastupitelstev územních samosprávných celků, ve znění pozdějších předpisů 

Termín podání návrhu bodu programu: 

02. 12. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Novelizací nařízení vlády č. 318/2017 Sb., dojde k navýšení odměn členů zastupitelstev obcí o 

10 %, a to s účinností od 1. ledna 2023. Navrhuji upravit výši odměn dle nového nařízení 

vlády č. 415/2022 Sb. 

Obce mohou změnit výši odměn pro rok 2023 již před nabytím účinnosti novely nařízení 

vlády č. 318/2017 Sb., tzn., že zastupitelstva mohou přijmout příslušné usnesení již v průběhu 

prosince 2022 „s účinností od 1. ledna 2023“. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov v souladu s § 72 odst. 2, § 74 odst. 3 a § 84 odst. 2 písm. n) 

zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů stanoví 

měsíční odměny za výkon funkce neuvolněného starosty obce, neuvolněného místostarosty 

obce, neuvolněných předsedů a členů výborů nebo komisí a neuvolněných členů zastupitelstva 

obce bez dalších funkcí dle přílohy k nařízení vlády č. 415/2022 Sb., v platném znění takto: 

 

 

Funkce 
Měsíční odměna celkem 

(v Kč) 

starosta obce 39 723 

místostarosta obce 35 751 

předseda výboru nebo komise 3 972 

člen výboru nebo komise 3 311 

člen zastupitelstva obce bez dalších funkcí 1 986 

 
Odměna bude poskytována s účinností ode dne 1. ledna 2023.  

Odměna za výkon funkce starosty obce a místostarosty obce bude poskytována měsíčně ode 

dne zvolení do funkce (starosty obce nebo místostarosty obce). 

Odměna za výkon funkce předsedů a členů výborů zastupitelstva obce, předsedů a členů 

komisí rady obce (starosty) bude poskytována měsíčně ode dne zvolení (jmenování) do 

příslušné funkce.  

Odměna za výkon funkce člena zastupitelstva obce bude poskytována měsíčně ode dne přijetí 

tohoto usnesení a v případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát člena zastupitelstva 

obce bude odměna poskytována ode dne složení slibu. 

V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne 

zvolení do příslušné funkce. 

V případě souběhu výkonu více funkcí neuvolněných členů zastupitelstva obce se stanovuje 

odměna neuvolněnému členovi zastupitelstva obce, který vykonává funkci starosty nebo 

místostarosty, poskytne pouze za výkon funkce, za niž podle rozhodnutí zastupitelstva náleží 

nejvyšší odměna.  
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Ostatním neuvolněným členům zastupitelstva obce se stanovuje odměna jako souhrn odměn 

za výkon funkcí předsedy výboru nebo komise, člena výboru nebo komise, či člena dalšího 

výboru nebo komise. 

Do souhrnné odměny jsou zahrnuty vždy maximálně 3 odměny za funkce s nejvyšší odměnou 

schválenou zastupitelstvem obce. 

Do tohoto honorovaného souběhu nesmí být započítáván výkon funkce člena zastupitelstva 

(míněn je výkon funkce člena zastupitelstva obce bez dalších funkcí).   

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 17/3 (k bodu 13) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

14. Historická publikace o obci Mochov 

Podklady:  

Podklad 1 – 3 knihy: Záryby Martinov v běhu času. Kozovazy; lidé a domy od nejstarších dob 

do poloviny 19. století. Dřevčice v kronikách a vyprávění (knihy byly k nahlédnutí na 

obecním úřadě týden před konáním zasedání ZO) 

Podklad 2 – Návrh smlouvy o dílo  

Termín podání návrhu bodu programu: 

02. 12. 2022 

Předkladatel: 

Ing. Pavlína Palmová – zastupitel  

Text odůvodnění: 

Letos má obec 770 let od nejstarší písemné zmínky o Mochovu: 1252 (Václav I. daroval 

vyšehradskému kostelu kapli sv. Markéty v Mochově, aby za něho byla konána výroční 

památka).  

C i t á t y:  

„Domov není, kde jsme se narodili; domov je, kde všechny naše pokusy utéct utichají“ (Nagib 

Mahfuz – egypský spisovatel a laureát Nobelovy ceny za literaturu 1911-2006). 

„Pokud neznáte historii, nevíte nic. Jste listem, který neví, že je součástí stromu.“ (Michael 

Crichton) 

Pan Martin Hůrka je absolvent Karlovy univerzity v Praze, bývalý pracovník Městského 

muzea v Čelákovicích, od roku 2018 je historikem Oblastního muzea Praha východ. Zabývá 

se regionálními dějinami obcí na území Praha – východ (knihy byly k nahlédnutí na obecním 

úřadě). 
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Kniha se vytváří max. 2 roky, 1 rok se shromažďují podklady, další rok se řeší korektury, 

grafický návrh, sazečka. Obec dostane pracovní verzi, aby bylo možno později dělat dotisk 

nebo doplnit text. Navrhuji 500 ks tisku, do každé domácnosti jednu. 

 

Diskuze: 

 František Bouček – prosím paní Palmovou o přednesení bodu. 

Pavlína Palmová – vše je vysvětleno v textu odůvodnění. 

František Bouček – přijde mi to jako dobrý nápad, ale mám pár drobností k dořešení. Nemám 

žádné námitky, co se týká finanční stránky věci ohledně zpracování panem Hůrkou. Ukázky 

knih, jsou opravdu zajímavé, ale mám problém s cenou za náklad, vytištění knihy. Co jsem 

předběžně zjišťoval, pohybuje se cena za vytištění, bez samotného zpracování a bez zásahu 

grafika ve výši cca 200 000 Kč až 250 000 Kč. Cena je za náklad 500 ks knih. Budeme knihu 

následně prodávat dejme tomu za 400 Kč nebo jí budeme rozdávat zadarmo? Zjišťovala jste, 

kolik by vytištění stálo?      

Rostislav Bažuk – sdělil, že má příležitost zjistit cenu za vytištění.  

František Bouček – prosím o zjištění a sdělení této částky. 

František Bouček – pojďme se tedy domluvit, že nejprve zjistíme podrobnější informace o 

knize, tzn. rozsah, počet stran, počet výtisků, celková částka za kompletní zpracování i 

grafické, částka za tisk, možnost případného následného zveřejnění na webových stránkách 

atd. a následně se k bodu vrátíme. Takto jak je bod podán, bych zatím neschvaloval.  

František Bouček – paní Palmová bude nadále spolupracovat s panem Hůrkou, bod bude 

přepracován dle výše uvedených zjištění a znovu ho projednáme. 

 

Návrh usnesení: 

A) Zastupitelstvo obce Mochov  

schvaluje podstatné náležitosti smlouvy o dílo, jejímž předmětem je zpracování textových 

a fotografických podkladů pro historickou publikaci o obci Mochov s Martinem Hůrkou, 

IČ: 09923276 za cenu 64 000 Kč a pověřuje starostu obce Františka Boučka k podpisu 

smlouvy. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: nikdo 

proti: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych 

zdrželi se:  Pavlína Palmová, Jan Rangl 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 18/3 (k bodu 14) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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B) Zastupitelstvo obce Mochov  

pověřuje Ing. Palmovou ke spolupráci na projektu historická publikace o obci Mochov. 

 

Z důvodu neschválení předchozího bodu, nebylo o pověření Ing. Palmové hlasováno. Ing. Palmová 

bude i nadále spolupracovat s panem Hůrkou.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

15. Podání žádosti o dotaci – Program 2021-2024 pro poskytování dotací 

na rozvoj obcí do 2000 obyvatel ze Středočeského Fondu obnovy 

venkova  

Podklady:  

Podklad 1 – Program 2021-2024 pro poskytování dotací na rozvoj obcí do 2000 obyvatel ze 

Středočeského Fondu obnovy venkova 

Podklad 2 – Vyhlášení Programu 2021-2024 

Termín podání návrhu bodu programu: 

04. 12. 2022 

Předkladatel: 

Jan Turek – místostarosta obce  

Text odůvodnění: 

Zastupitelstvo Středočeského kraje svým Usnesením č. 008-03/2021/ZK ze dne 25. 1. 2021 

schválilo „Program 2021-2024 pro poskytování dotací na rozvoj obcí do 2000 obyvatel ze 

Středočeského Fondu obnovy venkova“. 

V návaznosti na usnesení Zastupitelstva Středočeského kraje č. 008-03/2021/ZK ze dne 25. 1. 

2021 vyhlásila hejtmanka Středočeského kraje Mgr. Petra Pecková Program 2021-2024 pro 

poskytování dotací na rozvoj obcí do 2000 obyvatel ze Středočeského Fondu obnovy venkova. 

Žádosti o poskytnutí dotace je možné podávat od 1. dubna 2021 od 9:00 hodin do 28. června 

2024 do 14:00 hodin. 

Obec Mochov realizovala v tomto roce akce „Chodník a úprava vjezdů ulice Příčná“ a 

„Parkoviště a chodník ulice Pod Kostelem“, kde je výše dotace limitována počtem obyvatel 

obce, cca 1000 Kč na jednoho obyvatele, tzn., že bychom v ideálním případě mohli dostat až 1 

300 000 Kč dotaci. Doporučuji proto podat žádost o dotaci ze Středočeského Fondu obnovy 

venkova. 

Způsob podání žádosti o dotace a její povinné přílohy stanovuje „Metodický pokyn k 

podávání žádostí o dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy", který je nedílnou součástí 

Programu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace z „Programu 2021-

2024 pro poskytování dotací na rozvoj obcí do 2000 obyvatel ze Středočeského Fondu obnovy 

venkova“ a pověřuje starostu a místostarostu obce přípravou a podáním této žádosti v termínu 

nejpozději do 28. června 2024. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
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Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 19/3 (k bodu 15) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

16. Diskuze 

František Bouček – pro info, přišly hodiny, až bude příhodnější počasí, budou namontovány na 

zrekonstruovanou zastávku. Děkuji všem, kteří se podíleli na rozsvěcení stromečku. Také děkuji za 

úžasnou čertovskou nadílku.  

Pavlína Palmová – nešlo u dětí udělat před vystoupením akustickou zkoušku? Vůbec nic jsem 

neslyšela, a to je škoda. Děti by mohly přijít kolem poledne a zkusilo by se ozvučit plochu před 

pódiem. Děti ze ZUŠ Čelákovice byly slyšet lépe. 

František Bouček – je to problém, samozřejmě se toto řešilo, ale děti prostě mluví potichu, s tím 

bohužel nic nenaděláme. 

Jan Kerber – podotkl, že dle jeho názoru nezáleží na tom, zda jsou děti dostatečně slyšet, ale že jim 

patří obdiv za to, že jsou vůbec schopny před tolika lidmi vystoupit, zazpívat, případně promluvit.  

Jan Turek – proběhla schůzka na Pošembeří. Pokud vše dopadne tak jak má, vypadá to, že by se 

mohlo přes Pošembeří žádat o dotaci na fotovoltaiku pro školu a školku.  

Jitka Frydrychová – na parkovišti u stodol chybí světlo. Bylo by možné se nad tím zamyslet a doplnit 

ho tam? 

František Bouček – je to možné, v místě jsou připraveny „husí krky“.  
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Zápis vyhotoven dne 23. 12. 2022 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jan Rangl:  …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 

 

 


